

**SAVE the DATE!**

**McGill Centre  
for Microbiome  
Research  
Symposium**



**In person event!**

**December 1-2, 2022  
RI-MUHC**

The McGill Centre for Microbiome Research is thrilled to host its inaugural Symposium! We will be showcasing a wide range of microbiome research as it relates to improving health and fighting disease. This event will bring together several local and international distinguished speakers including:

**Dr Elena Verdu – McMaster University**

**Dr Colin Hill – University College Cork**

**Dr Iliyan Iliiev – Weill Cornell Medical College**

**Dr Rana Samadran – Charles River Laboratories**

**Dr Marie-Claire Arrieta – University of Calgary**

**.....and more announced soon!**

This meeting will be an opportunity to discuss the latest in microbiome research, but also to develop new collaborations. The McGill community from all sites is welcome to attend this symposium, which will be held in person at the RI-MUHC, *free of charge*.

**Program and registration details coming soon!**

**RÉSERVEZ LA  
DATE !**



**Symposium  
Centre de recherche  
sur le Microbiome de  
McGill**

**Événement en  
en personne !**

**1-2 décembre 2022  
IR-CUSM**

**Le Centre de recherche sur le microbiome de McGill est ravi de tenir son premier symposium ! Nous présenterons un large éventail de recherches sur le microbiome dans le but d'améliorer la santé et de combattre les maladies. Cet événement réunira plusieurs éminents conférenciers locaux et internationaux, notamment :**

**Dr Elena Verdu – McMaster University**

**Dr Colin Hill – University College Cork**

**Dr Iliyan Iliev – Weill Cornell Medical College**

**Dr Rana Samadran – Charles River Laboratories**

**Dr Marie-Claire Arrieta – University of Calgary**

**.....plus de conférenciers sera annoncés prochainement !**

**Cette rencontre sera l'occasion de discuter des dernières avancées de la recherche sur le microbiome, mais aussi de développer de nouvelles collaborations. La communauté mcgilloise, tous sites confondus, est invitée à assister gratuitement à ce symposium, qui se tiendra en personne à l'IR-CUSM.**

**Programmation et inscription disponibles bientôt !**